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         Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 

IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 
 
Datum: 22. června 2023 od 8,30 hodin 
Místo: zasedací místnosti provozní budovy na skládce  
Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Medáček Petr, Bc. Skružná Andrea, Vacková Alena, Mgr. Petr Panaš, Jiří Motl, 
Ing. Richard Červený, Ing. Tomáš Šenfeldr, Bc. Čechová Martina, Ing. Hajná Eva, Ing. Feiklová Lenka, Procházková 
Lenka – jednatelka Sdružení 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Zubáková V. 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno jednatelkou a předsedou Sdružení na den 22. 6. 2023 od 8,30 hod. Program 
jednání dle zaslané pozvánky je následující: 

1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Rozhodnutí v působnosti valné hromady SONO PLUS, s.r.o. 

a) Schválení účetní závěrky + rozdělení HV za rok 2022 
b) Zpráva o podnikatelské činnosti za rok 2022 
c) Zpráva o vztazích za rok 2022 
d) Zpráva dozorčí rady z kontrolní činnosti za rok 2022 
e) Odvolání člena dozorčí rady 
f) Volba nového člena dozorčí rady 
g) Schválení smlouvy o výkonu funkce nového člena DR 

3/ Hospodaření sdružení za období leden – květen 2023 
4/ Dohoda o poskytování důvěrných informací 
5/ Memorandum o spolupráci 
6/ Různé, diskuze 
7/ Závěr 
 

Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,30 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné, provedl kontrolu 
usnášeníschopnosti a požádal přítomné o schválení programu. S navrženými body programu jednání byl vysloven 
souhlas členů rady „SONO“: 
Souhlas:   11 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
 
Následně byla provedena kontrola usnesení rady z 4. 5.2023:  
- většina projednaných bodů byla vzata na vědomí 
- usnesení č.1/6/2023 – konání seminářů se záměrem seznámení se s uvažovanou technologií pro nakládání 
s odpady po roce 2029 – první seminář se konal dne 23.5.2023 na MěÚ v Třebenicích – zástupci rady + zástupci 
členských obcí z nejbližšího okolí skládky, účast dobrá, položené dotazy byly zodpovězeny,  druhý seminář byl 
svolán na den 13.6.2023 do zasedačky MěÚ v Litoměřicích – pozváni ostatní zástupci členských obcí, navzdory 
malé účasti zástupců členských obcí (5), proběhla bohatá diskuze, zejména se zástupci města Litoměřice.   
Přijato usnesení č.2/9/2023 
Rada bere na vědomí informaci předsedy o kontrole usnesení. 
 
Po hlasování o programu jednání a kontrole usnesení předsedající přistoupil k projednání druhého bodu programu. 
 
Ad 2/ Rozhodnutí společníka v působnosti valné hromady společnosti SONO PLUS, s.r.o. 
 
Ad 2a) Schválení účetní závěrky za 2022 + rozhodnutí o rozdělení HV za rok 2022 
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Předsedající ing. Petr Medáček předal slovo jednatelce společnosti SONO PLUS, s.r.o., která v souladu se ZOK 
předložila společníkovi ke schválení návrh řádné účetní závěrky, sestavené ke dni 31.12.2022. Současně předložila 
návrh na vypořádání výsledku hospodaření za rok 2022.  
Pí. Zubáková uvedla, že ZOK stanovuje povinnost valné hromady nejpozději do šesti měsíců od posledního dne 
předcházejícího účetního období, tj. nejpozději do 30.6. projednat řádnou účetní závěrku společnosti. Součástí 
projednání je i rozhodnutí o vypořádání dosaženého hospodářského výsledku. Uložení účetní závěrky do sbírky 
listin v obchodním rejstříku musí být provedeno nejpozději do 30 dní po schválení ÚZ. Tímto krokem je účetnictví 
za dané účetní období považováno za úplné. 
Schvalování účetní závěrky stanovuje, dle vyhlášky č. 500/2002 Sb., také vnitřní směrnice, která určuje formální 
postupy a obsah podkladů pro schválení, včetně dalších činností souvisejících. Základním vnitřním předpisem pro 
účetní závěrky je její harmonogram, který určuje jednotlivé etapy závěrkových prací (přípravné práce – 
inventarizace, účetní a daňová analýza, sestavení závěrky, sestavení a odevzdání daňového přiznání, zveřejnění 
údajů závěrky, úschova).  
 
Účetní závěrka společnosti je sestavena za účetní období kalendářního roku od 1. 1. do 31. 12. 2022, rozvahovým 
dnem je 31. prosinec. Dle § 18 odst. 1 ZoÚ účetní závěrku tvoří soubor níže uvedených výkazů, které jsou 
vyjádřeny v korunách českých (Kč), další přílohou je Inventarizační zpráva za rok 2022: 

1. Výkaz zisku a ztráty v plném rozsahu za rok 2022 
2. Rozvaha ve zkráceném rozsahu za rok 2022 
3. Příloha k účetní závěrce sestavená ke dni 31. 12.2022 

 
Dle provedených kontrolních zjištění účetní závěrka za rok 2022 podává věrný a poctivý obraz předmětu 
účetnictví a je v souladu s právními předpisy a příslušným rámcem účetního výkaznictví. Celkovým výsledkem 
hospodaření za rok 2022 po zdanění je zisk ve výši 2.470.555,49 Kč. Je třeba však zdůraznit, že tento zisk n e n í 
ziskem z příjmu odpadů na skládku, tento je generován z jiných činností společnosti (prodej elektrické energie, 
recyklace) a že tyto obchodní aktivity sanovaly i ztrátu, kterou dlouhodobě vykazuje kompostárna. 
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k návrhu předložené řádné účetní závěrky a k informacím o jejím 
schvalování. Dotazy k projednávanému dokumentu byly zodpovězeny v průběhu projednávání. Vzhledem k tomu, 
že nikdo nevznesl žádné další připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali a schválili předložený návrh 
řádné účetní závěrky sestavený k 31.12.2022. Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Členové rady schválili předložený a projednávaný návrh účetní závěrky v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   11   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení č. 2/10/2023: 
Rada schvaluje předložený návrh řádné účetní závěrky společnosti SONO PLUS, s.r.o. sestavené k 31.12.2022. 
Schválená účetní závěrka za rok 2022 tvoří přílohu zápisu. 
 
Součástí účetní závěrky musí být také rozhodnutí o výsledku hospodaření za rok 2022. Společník rozhoduje 
o rozdělení hospodářského výsledku společnosti, tzn. o zisku, případně o úhradě ztráty za předchozí účetní 
období. Výsledek hospodaření za uplynulé období je po zaúčtování závěrečných zápisů zobrazen na účtu 431 - 
Výsledek hospodaření ve schvalovacím řízení.  
 
Návrh na vypořádání výsledku hospodaření za rok 2021 předložený jednatelkou společnosti: 
• výsledek hospodaření za rok 2022 ve schvalovacím řízení (účet 431) ve výši  
2.270.555,49 Kč přeúčtovat na účet nerozdělených zisků minulých období (účet 428), 
• příděl do sociálního fondu společnosti 200 000,- Kč - k uspokojování kulturních, sociálních a dalších potřeb 
zaměstnanců  
• další jiné přerozdělení zisku ve prospěch společníka nebo zaměstnanců nebylo navrženo 
 

Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k návrhu na rozdělení výsledku hospodaření společnosti  
SONO PLUS, s.r.o. za období roku 2022. Vzhledem k tomu, že nikdo z přítomných nevznesl žádné návrhy, 
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připomínky či dotazy, předsedající vyzval členy rady, aby hlasovali a schválili předložený návrh na rozdělení 
výsledku hospodaření plynoucí z účetní závěrky sestavené k 31.12.2022. Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro schválení návrhu na vypořádání výsledku hospodaření společnosti – přídělu do sociálního fondu společnosti a 
převodu zbytku HV na účet 428 jako nedílné součásti účetní závěrky společnosti za rok 2022 se vyslovili členové 
rady v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   11   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení č. 2/11/2023 
Rada SONO schvaluje vypořádání výsledku hospodaření za rok 2022 takto: příděl do sociálního fondu 
společnosti ve výši 200.000,- Kč a zbytek výsledku hospodaření ve výši 2.270.555,49 Kč  převést na účet 
428 - zisky minulých let k financování budoucích investic. 

Ad 2b) Zpráva o podnikatelské činnosti za rok 2022 
 
Úvodem pí. Zubáková uvedla, že naším úkolem bylo, stejně jako v letech předchozích, zajištění spolehlivého a 
bezpečného provozu všech zařízení „SONO“, tzn. skládky, recyklace stavebních odpadů, kompostárny, drcení BIO 
odpadu, kogeneračních jednotek a také autodopravy. Dále uvedla, že rok 2022, jehož hodnocení a výsledky, jsou 
předkládány, byl z provozního hlediska pro společnost opět rokem složitým a byl ovlivněn řadou mimořádných 
situací. Největším problémem uplynulého roku 2022 byly časté poruchy strojů, což zásadním způsobem 
ovlivňovalo náklady společnosti, zejména však hospodaření provozního střediska skládka a kompostárna. Ve dvou 
případech musela být vysloužilá technika nahrazena stroji novými, protože oprava by byla nerentabilní, a hlavně 
v podstatě nerealizovatelná. Na pořízení nové techniky na kompostárnu (překopávač a síto) přispěl krajský úřad 
částkou dotace ve výši 1 786 800,- Kč.  

Zbytky vody, použité k likvidaci zahoření na podzim 2020 společně s deštivým rokem, ovlivnily hladinu skládkových 
vod v nové jímce a nastala potřeba její likvidace na ČOV (1.711,44 t), aby nedošlo k přetečení a kontaminaci okolí 
jímky. Likvidace odpadních vod byla také částečně řešena rozlivem po skládce v souladu s provozním řádem. 

Do systému odplynění skládky byla zapojena část skládky, etapa 2. rozš.“B“, rovněž bylo zprovozněno odplynění 
aktivní části skládky, části „C“.  Odčerpávaný skládkový plyn, zpracovaný naší kogenerační jednotkou do podoby 
elektrické energie, kterou dodáváme do sítě (OZE) přinesl do celkového hospodaření zajímavé výnosy, které se 
společně s tržbami za přijaté stavební odpady a prodané recykláty staly základem hospodářského výsledku 
hospodaření za rok 2022 - zisku. 
Dále byli členové rady podrobně seznámeni s obchodními aktivitami společnosti – bilancemi návozu odpadu na 
jednotlivé provozy - skládku, recyklaci, drcení bioodpadu a kompostárnu včetně prodeje kompostu a také 
s přehledem vyrobené a dodané elektrické energie, dodané do rozvodné sítě. Současně byli seznámeni 
s ekonomickým dopadem těchto aktivit do hospodaření jednotlivých středisek. 

 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili ke zprávě o podnikatelské činnosti společnosti  

SONO PLUS, s.r.o. za období roku 2022. Vzhledem k tomu, že nikdo z přítomných nevznesl žádné návrhy, 
připomínky či dotazy, předsedající vyzval členy rady, aby hlasovali a schválili předložený návrh na rozdělení 
výsledku hospodaření plynoucí z účetní závěrky sestavené k 31.12.2022. Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro vzetí zprávy o podnikatelské činnosti za rok 2022 na vědomí se vyslovili členové rady v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   11   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
Usnesení č. 2/12/2023 
Rada SONO bere na vědomí zprávu o podnikatelské činnosti a jejích dopadech do hospodaření společnosti 
SONO PLUS, s.r.o. za rok 2022. Zpráva tvoří přílohu zápisu.  
 
Ad 2c) Zpráva o vztazích za rok 2022 
 
Jednatelka společnosti seznámila radu se zprávou o vztazích mezi sdružením (ovládající osobou) a společností 
SONO PLUS, s.r.o. (ovládanou osobou) za uplynulý rok.  Ve zprávě je popsán vztah mezi propojenými osobami, 
způsoby ovládání společnosti, je zde také uveden přehled vzájemných smluvních vztahů. V závěru pí. Zubáková 
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uvedla, že lze obecně konstatovat výhodnost tohoto spojení. Vzhledem ke struktuře vztahů mezi ovládající a 
ovládanou osobou je výhodou, že statutární zástupci ovládané osoby jsou účastni jednání a rozhodování orgánů 
ovládající společnosti (členská schůze a rada), nejsou známy žádné nevýhody, které by z těchto vztahů vyplývaly. 
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili ke zprávě o vztazích mezi propojenými osobami za období roku 
2022. Vzhledem k tomu, že nikdo nevznesl žádné připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali a schválili 
zprávu v předloženém znění. Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro schválení zprávy o vztazích mezi propojenými osobami za rok 2022 se vyslovili členové rady v počtu přítomných 
členů: 
Souhlas:   11   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení č. 2/13/2023 
Členové Rady SONO se seznámili a schvalují zprávu o vztazích mezi ovládající osobou a korporací za rok 2022 - 
obecně lze konstatovat, že ze vztahů mezi propojenými osobami plynou zejména výhody. Zpráva je přílohou 
zápisu. 

Ad 2d) Zpráva dozorčí rady z kontrolní činnosti v roce 2022 
 
Předsedající ing. Petr Medáček předal slovo předsedkyni dozorčí rady pí. Aleně Vackové. Ta seznámila jednání 
rady se zprávou o činnosti DR za uplynulé období roku 2022 – v průběhu roku se rada sešla 2x a to v dubnu a 
listopadu. Členové DR sledují hospodaření společnosti jako celku, ale i hospodaření jednotlivých středisek – stálým 
tématem je problematický (ztrátový) provoz kompostárny, opravy strojů, dotace, na konci roku jednání o cenách 
odpadů. Předsedkyně DR společně s předsedou rady SONO a předsedou finančního výboru (člen DR) se pravidelně 
účastní výrobních porad vedení společnosti, kde svými radami a zkušenostmi přispívají k řešení aktuálních 
problémů souvisejících s hospodařením a chodem společnosti.  
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili ke zprávě dozorčí rady z kontrolní činnosti za období roku 2022. 
Vzhledem k tomu, že nikdo nevznesl žádné připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali a vzali na 
vědomí tyto informace. Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro vzetí informací na vědomí z kontrolní činnosti dozorčí rady se vyslovili členové rady v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   11   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
Usnesení č. 2/14/2023 
Členové Rady SONO se, jako jediný společník, seznámili a berou na vědomí zprávu předsedkyně dozorčí rady o 
kontrolní činnosti dozorčí rady v průběhu kalendářního roku 2022.   
 
 
Ad 2e) Odvolání člena dozorčí rady 
 
Předsedkyně DR navrhla odvolání dlouholetého člena dozorčí rady obchodní korporace pana Vladimíra Urbana. 
Dále uvedla, že důvodem pro toto odvolání z funkce není porušení povinností člena dozorčí rady, dále navrhla 
zánik členství v dozorčí radě společnosti ke dni 30.6.2023. Smlouva o výkonu funkce je uzavřena na dobu výkonu 
funkce, což znamená, že nemůže být účinná déle, než trvá samotná funkce a zanikne tedy dnem 30.6.2023, 
poměrná část roční odměny bude vyplacena. Na jednání DR příští týden v úterý bude osobně panu Urbanovi 
poděkováno za jeho práci v radě Sdružení a v dozorčí radě SONO PLUS, s.r.o. 

Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k návrhu na odvolání člena dozorčí rady. Vzhledem k tomu, že nikdo 
nevznesl žádné připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali. Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro odvolání člena DR pana Vladimíra Urbana se vyslovili členové rady v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   11   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasy,  
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Usnesení č. 2/15/2023  
Jediný společník odvolává stávajícího člena dozorčí rady obchodní korporace pana Vladimíra Urbana, dat. nar. 
xx.x.19xx, bytem Roudnice n.L., xxxxx a schvaluje zánik členství v dozorčí radě společnosti ke dni 30.6.2023. 

Ad 2f) Volba nového člena dozorčí rady 
 
Předsedkyně dozorčí rady Alena Vacková uvedla, že na uvolněné místo člena dozorčí rady navrhuje místostarostu 
města Litoměřice, Mgr. Petra Panaše, který se svým zvolením za člena dozorčí rady obchodní společnosti  
SONO PLUS, s.r.o. souhlasí. Jako souhlas se zápisem do obchodního rejstříku podepsal čestné prohlášení člena 
dozorčí rady, které je součástí dokumentace pro zapsání změny do rejstříku – viz. příloha. 
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k návrhu na volbu nového člena dozorčí rady. Vzhledem k tomu, že 
nikdo nevznesl žádné připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali. Následně bylo přistoupeno 
k hlasování. 
 
Pro zvolení nového člena DR Mgr. Petra Panaše se vyslovili členové rady v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   10   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 1 hlasů,  
Usnesení č. 2/16/2023 
Rada SONO volí novým členem dozorčí rady obchodní korporace Mgr. Petra Panaše, dat. nar. xxx, bytem 
Litoměřice, xxx se dnem vzniku členství v orgánu společnosti ke dni 1.7.2023. 
 
Ad 2g) Schválení smlouvy o výkonu funkce člena DR 
Předsedající seznámil jednání rady s návrhem smlouvy o výkonu funkce Mgr. Petra Panaše se dnem účinnosti 
smlouvy od 1.7.2023.  Sjednána je roční odměna, která bude vyplácena měsíčně jako poměrná část 
sjednané roční odměny = odměna za měsíce, ve kterých své členství řádně vykonával. 
Souhlas:    10 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  1 hlasů 
Usnesení č.2/17/2023 
Rada SONO schvaluje smlouvu o výkonu funkce za členství v dozorčím orgánu společnosti Mgr. Petru Panašovi 
se sjednanou roční odměnou 19.200,-Kč.  

Ad 3/ Hospodaření za období leden – květen 2023 
Ing. Petr Medáček předal slovo pí. Zubákové a požádal ji, aby seznámila radu s hospodařením sdružení za období 
od ledna do května 2023. Hospodaření za toto období skončilo přebytkem příjmů ve výši 2.006.100,33Kč. Do 
příjmů byly dle rozpočtu a rozhodnutí členské schůze převedeny prostředky z účtu hospodářské činnosti ve výši 
2 mil. Kč. Rozpočtové příjmy činí za období celkem 2.076.262,36 Kč a jsou naplněny na 14,29 % schváleného 
rozpočtu. Rozpočtové výdaje ve výši 70.162,03 Kč jsou čerpány na 0,48 % schváleného rozpočtu, vyrovnáno je 
financováním ve výši 2.006.100,33 Kč (přebytek rozpočtu).  Příjmy – doplatek svozu DNO 2022 a úroky, výdaje – 
daňové poradenství, audit, vedení UCT, výdaje na svoz DNO uhrazeny až v červnu 2023. 
Usnesení č. 2/18/2023: 
Členové rady berou na vědomí informaci o hospodaření Sdružení za období leden – květen 2023.  
Souhlas:      11 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
 
Ad 4/ Dohoda o poskytování důvěrných informací 
Návrh dohody o poskytování důvěrných informací byl zaslán dodatečně jako dokument k pozvánce, aby se s ním 
členové rady mohli seznámit. Společně byla přečtena jednotlivá ustanovení dohody a vznášeny dotazy a 
připomínky, které byly průběžně zapracovány do textu: 

- slovo „dohoda“ nahrazeno slovem „memorandum“ 
- z odstavce 7 vypuštěno ustanovení o smluvní pokutě za porušení závazku mlčenlivosti   

Souhlas:     9 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  2 hlasů 
Usnesení č.2/19/2023 
Členové rady po zapracování změn textu souhlasí s obsahem Dohody (nově memoranda)  
o ochraně důvěrných informací, které bylo předloženo dnešního dne k projednání a pověřují předsedu rady 
podpisem tohoto dokumentu. 
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Ad 5/ Memorandum o spolupráci 
 
Návrh memoranda o spolupráci bylo rovněž zaslán členům rady k seznámení, naší stranou byl text 
doplněn (označeno žlutě) a odstavce označené zeleně byly určeny k diskuzi. Čtením dle jednotlivých ujednání byla 
projednávána verze upravená zástupcem města Litoměřice Mgr. Petrem Panašem – slova „dohoda“ byla 
nahrazena slovem „memorandum“, což je písemné zachycení stavu předběžných výsledků jednání o záměrech do 
budoucnosti, které nemá právní závaznost a které později může sloužit jako podklad k dalšímu jednání. Do textu 
memoranda Mgr. Panaš dopsal některé další návrhy na změnu (červené písmo) + komentáře jako podnět do 
diskuze. Z textu čl. 1 byla odstraněna slova nebezpečné odpady, odpadní kaly a pneumatiky, naopak plasty coby 
součást komunálních odpadů v ustanovení zůstala. Článek 2 mlčenlivost – ustanovení nadbytečná, řešeno 
samostatným memorandem, původní text byl nahrazen pouze větou „ účastníci se dohodli, že zachovají 
mlčenlivost u informací, které mají charakter obchodního tajemství. Do textu memoranda bylo doplněno několik 
dalších drobných doplnění, které nemění význam dokumentu.   

Ing. Medáček řekl, že předložené memorandum o spolupráci je především potvrzením toho, že máme, s ohledem 
na blížící se termín zákazu ukládání neupraveného komunálního odpadu „do země“, zájem o spolupráci při řešení 
problematiky likvidace odpadů, zejména likvidace komunálních a ostatních odpadů, vznikajících v našem 
zájmovém území. Předmětem projektu popsaného v memorandu je technologické řešení zpracování odpadů 
s následnou výrobou chemického produktu (etanol) a vitrifikátu (sklovina - náhrada kameniva při výrobě 
betonových výrobků) na bázi využití technologie plazmového zplyňování. 

Připomínky k projednávané problematice: 

- Mgr. Skružná, starostka obce Čížkovice – k memorandu požaduje stanovisko právní kanceláře - zda je jeho 
uzavření v souladu se zákonem o obcích, stanovami SONO, zda člen rady sdružení nepotřebuje k odsouhlasení 
těchto právních aktů pověření „svého“ zastupitelstva, zda vůbec má rada SONO mandát od členské schůze 
k uzavření těchto právních aktů, vznik nového subjektu atd.  
Odpověď: 
Mgr. Panaš – memorandum není právně závazné, k ničemu nezavazuje, říká jen, že se očekává spolupráce dvou 
stran a výdaje jdou za tím, kdo jej objednal 

Ing. Medáček – na základě podepsaného memoranda se podá na krajský úřad do 31.7.2023 žádost o předběžné 
posouzení vhodnosti našeho projektu, druhé kolo posouzení proběhne v listopadu – členská schůze následně 
rozhodne, zda se zapojíme a podáme žádost o dotační titul do Operačního programu Spravedlivá transformace, 
souběžně pak lze podat i žádost o dotaci na SFŽP – gazifikace je fondem uznána jako recyklace materiálů, běžná 
mechanicko-biologická úpravu odpadu fondem již není podporována. 

- Ing. Šenfeldr, starosta obce Lukavec – chybí mu strategický plán – co, kdo a kdy bude dělat, kolik všechno 
bude stát? 

Odpověď Ing. Medáček – absolvoval již bezpočet schůzek ohledně tohoto projektu, schůzky se domlouvají složitě, 
často v závislosti na časových možnostech úředníků – nelze proto průběžně informovat radu, která se schází ve 
dvouměsíčním intervalu – 17.7. je sjednána schůzka na krajském úřadu s odborem ŽP, zástupci výboru pro životní 
prostředí kvitují náš zájem o pilotní projekt ve „spravedlivé transformaci“.  

Memorandem zjišťujeme pouze stav našich pohnutek, zda chceme spolupracovat s PGP-T, zda chceme projekt 
zplyňování odpadu realizovat a pokud řekneme ano, prověříme možnosti a zpracuje se studie proveditelnosti, 
která dá odpovědi na kladené otázky. Na základě zjištění se následně bude rozhodovat, co dál. V případě kladné 
odpovědi pak teprve nastoupí pracovní skupiny a právníci, kteří budou řešit detaily projektu a ladit následné 
dohody či smlouvy a případné žádosti o získání dotace.  

Usnesení č.2/20/2023   
Členové rady po zapracování změn a připomínek schvalují podstatné náležitostmi Memoranda  
o spolupráci se společností PGP Terminal, a. s. se sídlem Hlubinská 917/20, 702 00 Moravská Ostrava, Česká 
republika, které bylo dnešního dne předloženo k projednání a pověřují předsedu podpisem tohoto dokumentu. 
Souhlas:     9 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  2 hlasy 
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Předsedající konstatoval, že žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek na zařazení dalšího bodu do 
programu jednání a zasedání ukončil. 

 
V Želechovicích dne 22. června 2023     
Zapsala V. Zubáková    
 
Předsedající: 
Ing. Petr Medáček      ____________________________ 
 
Ověřovatel: 
Alena Vacková, předsedkyně DR    _____________________________ 


	Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno jednatelkou a předsedou Sdružení na den 22. 6. 2023 od 8,30 hod. Program jednání dle zaslané pozvánky je následující:
	Předsedkyně dozorčí rady Alena Vacková uvedla, že na uvolněné místo člena dozorčí rady navrhuje místostarostu města Litoměřice, Mgr. Petra Panaše, který se svým zvolením za člena dozorčí rady obchodní společnosti  SONO PLUS, s.r.o. souhlasí. Jako souh...


